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Zápis Komise rozhodčích a delegátů OFS VYŠKOV  č. 1/2022 

ze dne 12. 3. 2022  v Pustiměři 

 

Přítomni:    Michal Jelínek, Mgr. Jaroslav Kolář, Antonín Horváth, Josef Kučera,  

Omluveni: Zdeněk Dvořáček 

Hosté: Ondřej Šišma 

 

                       

PROGRAM: 

1) Zahájení 

2) Informace o začátku SR 

3) Došlá pošta 

4) Diskuze 

5) Závěr 

 

Ad 1) Zahájení 
Zahájení zasedání komise rozhodčích provedl předseda Michal Jelínek. 

 

Ad 2) Informace o začátku SR 

 

 Komise je spokojena s přípravou semináře a organizační strukturou, 

 Komise je spokojena se účastí na semináři a náhradní termín stanovuje na středu 16. 3. 2022 od 

17:30 v sídle OFS. 

 

Ad 3) Došlá pošta 

 Komise bere na vědomí zprávy odborných komisí, 

 Komise se zabývala pokyny KR FAČR  o ustanovení funkce okresního gestora rozhodčích. Touto 

agendou pověřila svého sekretáře pana Antonína Horvátha, 

 Komise řešila startovací balíčky pro nové rozhodčí OFS s tím, že tyto by měly být rozhodčím 

předány před startem SR. 

 

 

 

 



Ad 5) Diskuze 

 Komise děkuje oddílům, které navrhli do funkce rozhodčího své oddílové rozhodčí, 

 Komise se zabývala stavem a počty rozhodčích. V současné době je na OFS 30 rozhodčích 

kmenových a 5 oddílových. Z kmenových je 5 nováčků. 

 Vlivem těchto počtů a četností omluv z řad rozhodčích, KRD konstatuje, že stěží obsadí utkání 

OP, III. třídy sk. A. a III. třídy sk. B jedním rozhodčím (19. utkání). Z toho plyne, že komisi 

nezbývají kmenový rozhodčí na utkání mládeže a jen z malé části se podaří obsadit soutěže        

IV. tříd, protože v utkáních OP, III. třídy sk. A. a III. třídy sk. B bude preferovat u utkání 

(postup/sestup) posílat celou trojici.  

 

 

Ad 5) Závěr 
 
Jelikož nebylo dalších připomínek, schůze byla v 15 hod ukončena. 
 

 

 

 

 
Zapsal:     Antonín Horváth                                 Ověřil:   Michal Jelínek 

 

 

 

 

 


